
Voornaamwoorden: die of dat Grammatica

De woorden die en dat zijn voornaamwoorden. Ze lijken veel 

op elkaar en daarom is het lastig om te bepalen wanneer je die 

schrijft of dat. Wanneer schrijf je die en wanneer dat? 

Weet je nog?

Wanneer je verwijst naar woorden die als lidwoord de hebben, gebruik je die. Je kunt dit onthouden doordat die en de allebei eindigen op een e. Woorden in het meervoud zijn altijd de-woorden, dus als je verwijst naar iets in het meervoud gebruik je ook die.

De koek die daar ligt, vind ik het lekkerst.
Want het woord die verwijst naar de koek.

De ramen die nog open staan, moet je sluiten.
Want het woord die verwijst naar de ramen.

De-woorden
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Wanneer je verwijst naar woorden die als lidwoord het hebben, gebruik je dat.

Je kunt dit onthouden doordat dat en het allebei eindigen op een t. 

Verkleinwoorden zijn altijd het-woorden, dus als je verwijst naar een 

verkleinwoord gebruik je ook dat.

Het koekje dat daar ligt, vind ik het lekkerst.

Want het woord dat verwijst naar het koekje.

Het raam dat nog open staat, moet je sluiten.

Want het woord dat verwijst naar het raam.   

Het-woorden

het raam - dat raam

Wanneer je verwijst naar woorden die als lidwoord de hebben, gebruik je die. Je kunt dit onthouden doordat die en de allebei eindigen op een e. Woorden in het meervoud zijn altijd de-woorden, dus als je verwijst naar iets in het meervoud 

de koek - die koek


